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Dnr Kommunfullmäktige 2014-05-21 § 66 

Svar på frågor 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågorna är besvarade. 

 
Ärendebeskrivning 

Följande frågor har inlämnats till dagens sammanträde: 

 

1. Fråga till Bygg-, miljö- och hälsoskyddsnämndens ordförande Erik 

Pettersson (M) från Hans Lindqvist (C) om Frentabs byggnation i 

Kolvik i strid med detaljplanen. 

2. Fråga till Finansieringsnämnden för utbildnings ordförande Marie 

Bladholm från Ann-Kristin Särnbrink (S) om kontroll gällande 

fristående skolor.  

3. Fråga till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Fredrik Sneijberg 

(FP) från Simon Margulies (S) om Värmdö scenskola och deras oro 

för verksamheten. 

4. Fråga till Finansieringsnämnden för äldreomsorgs ordförande 

Elisabeth Dingertz (M) från Käte Fransson (S) om nya 

bedömningskriterier för särskilt boende. 
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